
Svar Interpellation Thomas Ekblom 

 

1. Bidrar kommunstyrelsen med att uppnå målet om minskade barngrupper i 
förskolan om resursfördelningsmodellen ger samma ersättning oavsett hur många 
timmar barnet är i förskolan? 

Nej det gör inte kommunstyrelsen då KS enbart administrerar 
resursfördelningsmodellen. Utbildningsnämnden ansvarar själva för vilka 
volymmått man väljer att använda. Resursfördelningsmodellen är enbart ett 
verktyg för att kunna underlätta politiska beslut vid förändringar av volymer. Det är 
i slutändan kommunfullmäktige som beslutar om höjning eller sänkning av 
ekonomiska ramar, där KF kan besluta att inte ersätta höjda volymer eller välja att 
inte sänka ekonomiska ramar vid sänkta volymer. Utbildningsnämnden kan ändra 
volymmått till antal timmar istället för antal barn men då krävs ett arbete som 
utgår ifrån tidigare beslutade ramar. Att ändra volymmått ändrar inte den 
ekonomiska ramarna utan om det är en ökning av antalet timmar som leder till 
ökade kostnader så behöver KF tilldela medel 

 

2. Kommer resursfördelningsmodellen för 2026 ta hänsyn till antalet schemalagda 
timmar för förskolebarnen? 
 

Nej, då ingen önskan om förändring av volymmått kommit in från Utbildningsnämnden. 
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Kommunstyrelsens ordförande 

 


